



Premier Provincial Championship

August 31st – September 1st 2019

Dieppe, NB



Hosts

The **Premier Provincial Championship** is being hosted by **Club Soccer Dieppe** on behalf of Soccer New Brunswick. Throughout the course of the planning and preparations, the following people will be active and available at your need:

Younes Bouida – Soccer New Brunswick Executive Director & Director of Technical Development
younes@soccernb.org
506-830-4762

Taha Maarous – Club Soccer Dieppe President
Taha.maarous@gmail.com

Jeannot Ouellette – Club Soccer Dieppe Executive Director
administration@soccerdieppe.com



Welcome Coaches, Team Managers and Players!

The Dieppe Soccer Club is pleased to be hosting the 2019 U13, U15 & U17 Soccer New Brunswick Premier Provincial Championships from August 31st to September 1st.

This document includes useful and important information for teams, officials and fans. Best of luck to all the teams and remember to share your photos on social media by identifying the hosting club and Soccer NB. Have a great weekend of soccer!

--

Bienvenue aux entraîneurs, gérants d'équipe et joueurs!

Le Club Soccer Dieppe est heureux d'accueillir les équipes parmi les groupes d'âge S13, S15 et S17 pour les Championnats Provinciaux Premier de Soccer Nouveau-Brunswick du 31 août au 1^{er} septembre 2019. Ce document comprend de l'information important afin de bien vous guider pour l'événement.

Bienvenue et bonne chance à toutes les équipes. N'oubliez pas de partager vos photos sur les médias sociaux en identifiant notre club comme hôte et Soccer Nouveau-Brunswick!



[@soccernbofficial](https://www.instagram.com/soccernbofficial)

[@soccerdieppe](https://www.instagram.com/soccerdieppe)



[@soccernb](https://www.facebook.com/soccernb)

[@csdieppe](https://www.facebook.com/csdieppe)



[@soccernb](https://twitter.com/soccernb)

[@soccerdieppe](https://twitter.com/soccerdieppe)



PROVINCIAL CHAMPIONSHIPS

SOCCER NB



CHAMPIONNATS PROVINCIAUX

FACILITIES

TERRAINS DOVER FIELDS 1 & 2

Dover Park, Dover Rd, Dieppe, NB E1A 7K3

[Google Maps Link](#)

SCHEDULE – HORAIRE						
Field/ Terrain	Game#	Kick Off	Div	Home	Score	Away
Saturday August 30th – Samedi le 30 août						
1	1	8:30AM	U13G	Codiac	v	Dieppe
2	2	8:30AM	U13G	FDSA	v	Fundy
1	3	10:00AM	U13B	Codiac	v	Fundy
2	4	10:00AM	U13B	FDSA	v	Saint John
1	5	12:00PM	U15G	Dieppe	v	FDSA
2	6	12:00PM	U15G	Fundy	v	Chaleur
1	7	2:00PM	U15B	Codiac	v	4
2	8	2:00PM	U15B	FDSA	v	3
1	9	4:00PM	U17G	FDSA	v	Dieppe
2	10	4:00PM	U17G	Codiac	v	Fundy
1	11	6:00PM	U17B	Codiac	v	Chaleur
2	12	6:00PM	U17B	Fundy	v	FDSA
Sunday September 1st – Dimanche le 1er septembre						
1	13	10:00AM	U13G	Winner Game #1	v	Winner Game #2
2	14	10:00AM	U13B	Winner Game #3	v	Winner Game #4
1	15	12:00PM	U15DEVG	1	v	2
1	16	2:00PM	U15G	Winner Game #5	v	Winner Game #6
2	17	2:00PM	U15B	Winner Game #7	v	Winner Game #8
1	18	4:00PM	U17G	Winner Game #9	v	Winner Game #10
2	19	4:00PM	U17B	Winner Game #11	v	Winner Game #12





TOURNAMENT RULES

Rules and Regulations will follow Soccer NB Rules and Regulations

Duration of Games:

- Elimination Games
 - U-13 2 x 35 minutes + 2x5 minutes + Penalty Shots
 - U-14 2 x 35 minutes + 2x5 minutes + Penalty Shots
 - U-16 2 x 40 minutes + 2x10 minutes + Penalty Shots
- Only those players listed on the official team roster are permitted to play.
- Each team will be given a copy of their team roster prior to the competition.
- The Soccer NB Representative responsible for the event will also have copies of the official rosters.
- Win = 3 points; Tie = 1 point
- Size 5 Balls are to be used during game play

Durée des matchs:

- Parties éliminatoires
 - s13 2 x 35 minutes + 2x5 minutes + Coups de pieds
 - s14 2 x 35 minutes + 2x5 minutes + Coups de pieds
 - s16 2 x 40 minutes + 2x10 minutes + Coups de pieds de réparation
- Les joueurs qui sont sur la liste des joueurs officielle de Soccer NB sont les seuls permis de participer au tournoi.
- Chaque équipe recevra une copie de la liste officielle avant la compétition.
- Le représentant de Soccer NB aura aussi une copie de toutes les listes officielles.
- Victoire = 3 points; Match nul = 1 point
- Les balles de taille 5 doivent être employées pendant les jeux.

SUBSTITUTIONS

8.4.2.2. In all youth premier U13, U14 and U17 competitive provincial club championships, Challenge and Jubilee Cups, a maximum of five (5) substitutions shall be allowed in the whole game (including any overtime). Unlimited substitutions may be made at half-time, or at full-time before any overtime. A player who has been substituted is eligible to re-enter.

8.4.2.2. Pour tous les jeunes ``Premier`` des Championnats de club provinciaux compétitifs S13, S14 et S17, Coupe Défi et Coupe Jubilee - un maximum de cinq (5) substitutions sont permises dans l'ensemble du jeu (y compris en prolongation). Des remplacements illimités peuvent être faits à la mi-temps, ou à plein-temps avant une prolongation. Un joueur qui a été substitué est admissible à entrer de nouveau.

